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Protokół nr 43/2022

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytego 18 października 2022 r.

Posiedzenie  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu Rady  Miasta  Kędzierzyn-Koźle

odbyło w sali obrad  (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza

Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech  Jagiełło  –  zastępca  prezydenta  ds.  oświatowych  i  społeczno-

gospodarczych; 

2) Bożena Jankowska  – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania.

Obecność  członków komisji  -  według  załączonej  listy  obecności,  która  stanowi

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 1.

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania

dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.

W  chwili  rozpoczęcia  obrad nieobecni  byli  radni:  Katarzyna  Kukolka-Bogocz,

Katarzyna Dysarz oraz Jacek Król. Radni Katarzyna Dysarz i Jacek Król dołączyli do

posiedzenia.

Przewodniczący  komisji  stwierdził,  że  zostało  osiągnięte  kworum oraz,  że  obrady

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.

Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Wnioski do porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu nr 42/2022 z 23 września 2022 r.
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4. Stanowisko komisji do wniosku o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania

publicznego pn. „Hołd wdzięczności Polska składa...”.

5. Stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia

Regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania

nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i za

warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników  wynagrodzenia  nauczycieli

zatrudnionych  w szkołach  i przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę

Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania

i rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycieli,

którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w przedszkolach,  szkołach

podstawowych  i zespole  szkół  prowadzonych  przez  Gminę  Kędzierzyn-Koźle,

a także ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych

nauczycieli.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem zgłoszonych wniosków do porządku obrad, przewodniczący 

komisji przeszedł do kolejnego punktu.

Ad 3.

Przyjęcie protokołu nr 42/2022 z 23 września 2022 r.

W  związku  z  brakiem  osób  zgłaszających  uwagi,  przewodniczący  poddał  pod

głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (5)

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz 

Wiśniewski

NIEOBECNI (3)

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Ad 4.
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Stanowisko  komisji  do  wniosku  o  realizację  w  ramach  inicjatywy  lokalnej

zadania publicznego pn. „Hołd wdzięczności Polska składa...”.

Przewodniczący  komisji  otworzył  dyskusję  jednakże  w  związku  z  brakiem  pytań,

poddał pod głosowanie ww. wniosek:

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (5)

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz 

Wiśniewski

NIEOBECNI (3)

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.

Ad 5.

Stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022.

Przewodniczący  komisji  Andrzej  Kopacki  podziękował  za  przygotowanie

szczegółowego  materiału  i  poinformował,  że  nie  ma  osób  zgłaszających  się  do

dyskusji,  więc komisja zapoznała się oraz przyjęła informacje zawarte w materiale

i przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

Ad 6.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia

Regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania

nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i za

warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników wynagrodzenia  nauczycieli

zatrudnionych  w szkołach  i przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę

Kędzierzyn-Koźle.

Michał Nowak zapytał, na czym polega nowa funkcja mentora oraz czy da się określić,

jak „widełki” nowej płacy dyrektora będą wyglądały w stosunku do płacy nauczyciela

dyplomowanego. 

Zastępca  prezydenta  Wojciech  Jagiełło  odpowiedział,  że  funkcja  mentora  to  tzw.

opiekun  stażu.  Pensja  dyrektora  była  na  poziomie  2 300  zł,  a  projekt  uchwały

zwiększa do kwoty 3 850 zł u dyrektora szkoły liczącej powyżej 30 oddziałów. 

3



projekt

Przewodniczący  komisji  Andrzej  Kopacki  poinformował,  iż  dyskusja  została

wyczerpana i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (6)

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Michał Nowak, 

Ireneusz Wiśniewski

NIEOBECNI (2)

Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  (6  głosami  ,,za”) zaopiniowała  ww.  projekt

uchwały.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki o godz. 16:25 ogłosił chwilową przerwę,

a o godz. 16:35 wznowił obrady informując, iż zostało osiągnięte kworum, ponieważ

jest obecnych 7 członków komisji. 

Ad 7.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  zasad

udzielania  i rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć

nauczycieli,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w przedszkolach,

szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle,  a także  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć

niektórych nauczycieli.

Jacek Król zapytał, jak w chwili obecnej wygląda tygodniowy obowiązkowy wymiar

godzin zajęć nauczycieli.

Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania poinformowała, iż dyrektorzy w chwili

obecnej  mają  o  1  bądź  2  godziny  mniej  niż  zaproponowano  w  przedstawionym

projekcie uchwały. 

Przewodniczący  komisji  Andrzej  Kopacki  poinformował,  iż  dyskusja  została

wyczerpana i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (7)

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, 

Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

NIEOBECNI (1)

Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  (7  głosami  ,,za”) zaopiniowała  ww.  projekt

uchwały.

Ad 8.

Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jacek Król zapytał, czy szkoły są przygotowane na okres zimowy.

Zastępca  prezydenta  Wojciech  Jagiełło  odpowiedział,  że  oprócz  dwóch  szkół

ogrzewanie jest z Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej, więc jednostki wrażliwe

tj. szkoły mają stawkę mniejszą. W pozostałych szkołach czyli na osiedlach Sławięcice

i Cisowa również  będą  zabezpieczone  środki  na  ogrzewanie,  więc  gmina  w chwili

obecnej nie przewiduje żadnych trudności w grzaniu.

Jacek Król zapytał, jak wygląda sytuacja z punktami sportowymi w mieście. 

Wojciech Jagiełło poinformował, iż obiektów sportowych ustawa nie objęła, więc nie

są to tzw. jednostki wrażliwe. W styczniu okaże się, czy gmina będzie miała problem

z ogrzewaniem tychże obiektów, ponieważ okaże się jaka będzie cena za gaz.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 22 listopada godz. 16:00.

Ad 9.

Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:10

zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

                                                                                              PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

                                                                                        Andrzej Kopacki
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Protokołowała Joanna Motyl
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